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Ställd till Tom Silverklo (C) 

Socialdemokraterna 

I samband med Hälso- och sjukvårdsnämndens sammanträde 20 / 1 2022 
redovisades ett så kallat budgetgap på 140 miljoner enligt uppgift i 
Östersundsposten. Till media uppgav nämndens ordförande då att tjänstemännen 
räknat fel. 

I tertialrapporten för april i Hälso- och sjukvårdsnämnden läser jag nu att 
"Prognosen för helår 2022 från divisionerna bedöms hamna på -105 mkr vilket är 
en försämring mot tidigare prognos med 17 mkr och beror främst på ökade 
kostnader för inhyrd personal." Kostnaden för inhyrd personal har januari till april 
ökat med 23% jämfört med 2021. 

Med bakgrund av detta är mina frågor: 
- På vilket sätt hade tjänstemännen räknat fel i januari? 
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